



Association NER21, Rue de St Jean 26, CH - 1203 Genève,
www.ner21.org - mail ner21@bluemail.ch

Newsletter No 3 / Janvier 2011

Message de la rédactrice

C'est notre troisième bulletin et nous pouvons dire avec un brin de fierté que notre association continue de se développer: nous avons accueilli des membres du Brésil et d' Argentine et toutes les catégories de membres sont maintenant représentées. Notre association regroupe des personnalités avec énormément de savoir et de savoir-faire et nous allons mettre tout en œuvre pour que cette richesse soit utilisée pour le bien de l'association. Vos E-mails, remarques et suggestions sont précieux – continuez !
Dre Ursula K. Imhof

Informations du comité

Lors de notre assemblée générale du 13 mars 2010, nous avons discuté intensément de la direction à donner à notre association car les membres ont des intérêts assez divergents. Dans ce sens nous avons sollicités les personnes ci-dessous afin qu'elles soient les personnes de contact pour les différents groupes. Nous les remercions chaleureusement d'avoir spontanément accepté cette fonction:

Lynda Rondeau : physiothérapeutes et étudiant/es francophones des professions de la santé
Anna Greenblatt : ergothérapeutes et étudiantes anglophones des professions de la santé
Marie Julien : orthophonistes / speechtherapists
Lucie Moisan : personnes après une lésion neurologique, familles et entourage
Dre Ursula Imhof : médecins, hôpitaux, centres de réadaptation
Michèle Gerber : associations communautaires

En plus nous allons créer un forum sur le site internet, plateforme d'échange entre nos membres ; plus de détails et d'autres informations (nomination d'expert/es clinicien/nnes et reconnaissance au CAGI) seront communiqués lors de la prochaine AG.

Quelques photos de l'assemblée générale ordinaire 2010 (voir multimedia pour d'autres):



L'ASSEMBLEE GENERALE aura lieu le 2 avril 2011, 16h30, à Genève ou via skype.



Association NER21, Rue de St Jean 26, CH - 1203 Genève,
www.ner21.org - mail ner21@bluemail.ch

Newsletter No 3 / January 2011

Message from the Editor

This is our third bulletin and we would like to say with some pride that our association continues to develop; we have acquired members from Brazil and the Argentine and all categories of membership are represented. Within our association we have many persons with considerable knowledge and know-how, and we shall do everything possible to use this richness for the benefit of the association. Your e-mails, remarks and suggestions are welcomed – continue!

Dr. Ursula K. Imhof

Information from the committee

During our general assembly of 13 March 2010 we had serious discussions about the direction the association should take to cater for the members and their diverse interests. In order to achieve this we appealed for persons who would act as contacts for the different groups. The committee gives their heartfelt thanks to the following persons who have spontaneously accepted these functions:

Lynda Rondeau : physiotherapists and French-speaking students in all health professions.
Anna Greenblatt: occupational therapists and English-speaking students in all health professions.

Marie Julien : speechtherapists/orthophonistes

Lucie Moisan: persons with a neurological lesion, their families and other caregivers

Dr. Ursula K. Imhof: doctors, hospitals and rehabilitation centres

Michèle H. Gerber: community associations

In addition we are going to create a forum on the internet as a platform for exchanges between our members, and also to give more detailed information on different items, such as nominations as expert clinicians and recognition by CAGI, which will be announced at the forthcoming general assembly.

Members assisting the 2010 ordinary general assembly by Skype : Anna Greenblatt (Toronto/Canada), Marie Julien (Montréal/Canada), Lynda Rondeau (Sherbrooke/Canada) and Susan Ryerson (Washington DC/USA).



The next Ordinary General Assembly will be held on 2 April 2011 at 16h30, in Geneva or via Skype.

www.ner21.org